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                     de elektrische
               leasebus               leasebus                                                                                                           Duurzame mobiliteit staat bij 

LeasePlan hoog in het vaandel; ruim de helft van de bestelde leaseauto’s is op dit 

moment elektrisch. Lichte bedrijfswagens blijven echter sterk achter. Een nieuwe 

operational-leaseoplossing gaat dit veranderen. Mét behoud van grip en flexibiliteit.

anaging Director Sander Pleij trapt af: “LeasePlan
ambieert om in 2030 een ‘zero emissions company’ 
te zijn. In Nederland denken we dat al eerder te 

bereiken. Zelf rijden we al ruim twee jaar 100% elektrisch. 
We werken hard aan een duurzame vloot bij al onze klanten 
en op dit moment bestaat ons orderboek zelfs al voor 55% 
uit elektrische of hybride auto’s. We merken dat ook de 
markt onze inspanningen waardeert en LeasePlan ziet als 
koploper op het gebied van duurzame mobiliteit.”

De opmars van de elektrische en hybride auto doet zich 
vooral voor bij de reguliere personenauto’s. Lange tijd 
bleef deze ontwikkeling bij lichte bedrijfswagens uit. 

anaging Director Sander Pleij trapt af: “LeasePlan
ambieert om in 2030 een ‘zero emissions company’ 

bereiken. Zelf rijden we al ruim twee jaar 100% elektrisch. 
We werken hard aan een duurzame vloot bij al onze klanten 

Account Director Dirk Gaasbeek van LeasePlan, verant-
woordelijk voor Light Commercial Vehicles: “Alhoewel 
de elektrificatie in het segment van de bedrijfswagens nu 
snel stijgt – we zien een toename van 20% per kwartaal – 
is nog steeds maar een kleine 1% van de ruim 1 miljoen 
bedrijfswagens in Nederland voorzien van een batterij. 
Qua duurzaamheid valt hier veel te winnen, ook al omdat 
de gemiddelde bedrijfswagen veel vervuilender is dan een 
personenauto. Voor ondernemers zijn de ‘zero emission 
zones’, een uitvloeisel van het klimaatakkoord, extra 
uitdagend. De komende jaren trekt de overheid in vijftig 
binnenstedelijke gebieden de teugels steeds strakker aan; 
daar mag uiteindelijk geen uitstoot meer plaatsvinden.”

LEASEPLAN   Dirk Gaasbeek en Sander Pleij
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Gaasbeek geeft daarbij wel aan dat de over-
heid gelijktijdig de transitie met een speciale 
subsidie voor emissievrije bedrijfswagens 
(SEBA) stimuleert, teneinde de overstap 
gemakkelijker te maken.

Operational lease 
speciaal voor ondernemers
Deze ontwikkeling betekent dat er op korte 
termijn een grote transformatie naar de 
(volledig) elektrische bestelauto ontstaat. Wil 
je als ondernemer de binnensteden kunnen 
bereiken? Dan is het verstandig om nu al te 
schakelen. Probleem: dat betekent een (grote) 
investering. En daar komt LeasePlan in beeld. 

Gaasbeek: “Ondernemers zijn erg gesteld 
op grip: zelf beslissen en acties nemen op het 
moment dat het hen uitkomt, net zoals met 
een bedrijfswagen in eigendom. Speciaal voor 
deze ondernemers is er een nieuwe en trans-
parante operational-leasevariant beschikbaar 
die ondernemers alle gewenste flexibiliteit en 
grip op kosten biedt. Inclusief een realistische 
restwaarde en dus inzicht in de total cost of 
ownership. Ook kunnen ondernemers, zonder 
onverwachte financiële gevolgen achteraf, het 
inlevermoment tussentijds wijzigen. Daarmee 
halen we de drempels om te gaan leasen weg; 
je blijft als ondernemer dus zelf aan het roer.”

Om een goed aanbod van bedrijfswagens 
te realiseren, werkt LeasePlan aan slimme 
samenwerkingen. Zoals met het Engelse 
bedrijf Arrival, een nieuwe producent van 

SANDER PLEIJ EN DIRK GA ASBEEK : 

‘De markt ziet 
ons als koploper op 

het gebied van 
duurzame mobiliteit’

elektrische bedrijfswagens, waar de eerste 
bestellingen geplaatst zijn. Ook komen er 
steeds meer nieuwe elektrische bedrijfs-
wagens van andere merken bij. Hierdoor 
kan LeasePlan nog beter op de behoefte 
van klanten inspelen.

Complex probleem
Dat is nodig, want ondernemers moeten nu 
starten met de transitie naar emissievrije 
mobiliteit, zodat zij ook in stedelijk gebied 
goed hun werk kunnen blijven doen. De 
samenhang tussen laadvermogen, laadtijd 
en actieradius van een elektrische bedrijfs-
wagen maakt dit complex. Pleij: “Wij hebben 
een team specialisten dat ondernemers van 
passend advies voorziet. Vervolgens vullen we 
dat ook met maatwerk in.” 

Gaasbeek licht toe: “Denk aan in- en opbouw. 
Die moet zo licht mogelijk zijn. Daardoor 
haal je meer kilometers uit de batterij, hoeft 
opladen minder vaak en maak je optimaal 
gebruik van de mogelijkheden. We regelen 
alles binnen het leasecontract, van complete 
inbouw tot en met de belettering aan toe. 
Service en reparatie plannen we in wanneer 
het de ondernemer het best uitkomt. Dat mag 
zelfs in de avond en het weekend. Behalve 
voor advies en de op maat gemaakte bus, 
kunnen onze klanten ook voor groene stroom 
en laadpalen bij ons terecht. Kortom, turn key 
delivery; complete ontzorging. Focus op je 
eigen bedrijfsvoering, LeasePlan doet de rest.”

Laadpleinen
Pleij sluit af: “Duurzame mobiliteit is uitein-
delijk een kans voor heel Nederland en de 
doelstellingen van het klimaatakkoord. We 
moeten blijven investeren in beschikbaarheid
van auto’s en nog meer in de laadinfrastruc-
tuur. De overheid moet het voortouw nemen, 
bijvoorbeeld door vergunningen voor opwaar-
dering van stroomnetten sneller af te geven en 
laadoplossingen bij nieuwbouw te verplichten. 
De publieke laadinfrastructuur in Nederland 
moet op orde worden gebracht, want de 
overheid kan niet iets afdwingen als je het 
onvoldoende faciliteert.”  

DEEL ONLINE
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it jaar viert Maison van den Boer 
zijn 115-jarig bestaan. “In 2020 
was ons voortbestaan onzeker”, 

aldus CFO Jacques Laumans. “In het slechtste 
kwartaal kampten we met 91% omzetdaling. 
Los van de beschikbare overheidsmaatregelen 
moesten we daarom stevig aan de bak om een 
nieuwe onderneming neer te zetten.”
“Ook als boutique-cateraar hebben we een 
uitstekende positie in de party- en eventcate-
ringmarkt”, vertelt managing director Jeroen 
Enzerink. “Ons merk staat voor gastronomie 
en topservice. Daarmee zetten we voor onze 
opdrachtgevers mooie evenementen neer. 
Het aantal aanvragen stijgt weer.”

Vertrouwde gezichten
“Onze relaties vinden het fijn dat Maison 
van den Boer bouwt aan een mooie toekomst”, 
vervolgt Enzerink. “Onze stakeholders zijn 
verheugd dat er een stevig kernteam staat met 
veel vertrouwde gezichten.” Echt vanzelfspre-

kend is dat niet. “Veel medewerkers hebben 
vorig jaar gebruikgemaakt van de vrijwillige 
vertrekregeling, al bleef het bij velen kriebelen”,
vertelt Laumans. “We hebben transparant 
en frequent laten weten waar we stonden.” 
Deze zomer kwam het herstel snel op gang, 
met het EK hockey, het EK voetbal, het 
CHIO en het Olympic Festival. “De negentig 
overgebleven collega’s hebben vertrouwen in 
de toekomst van het bedrijf ”, aldus Enzerink. 
“Daarom zijn ze bij ons gebleven of op het 
oude nest teruggekeerd. We scouten ook 
nieuw talent, dat we aan ons binden en helpen 

om zich door te ontwikkelen. Hun kennis, 
drive, veerkracht en familiegevoel zijn 
kenmerkend voor onze huidige cultuur.”

Volle portefeuille
Die harde kern wordt waar nodig aangevuld 
met flexibele arbeidskrachten, maar de 
krappe arbeidsmarkt heeft het bedrijf genoopt 
tot soms onorthodoxe vragen aan collega’s. 
Laumans: “Zo hebben we wel ’s avonds op een 
partij kantoorpersoneel ingezet. Het was mooi 
om hun gevoel van saamhorigheid te zien.”
Onlangs heeft Maison van den Boer in Studio 
Aalsmeer een nieuwe venue geopend, waar 
het de hospitality verzorgt bij ONE de Musical, 
vertelt Enzerink. “Daar zijn we erg blij mee. 
Verder zien we een goed gevulde portefeuille 
voor 2022, van de Invictus Games tot het 
CHIO en het WK hockey voor vrouwen. 
Dat die evenementen als definitief in de 
boeken staan, geeft een mooie basis voor 
de toekomst.”  

MAISON VAN DEN BOER   Jeroen Enzerink en Jacques Laumans 

D ‘ Onze goede positie 
in de cateringmarkt 
is te danken aan 
ons sterke merk en 
onze mensen’

115 jaar vertrouwd 
vakmanschapMarktleider Maison van den Boer 

maakte als gevolg van de coronacrisis noodgedwongen een reorganisatie door. 

De daaruit ontstane onderneming is leaner en meaner, wendbaarder en opereert met 

nieuw elan vanuit de kerncompetenties gastronomie, vakmanschap en beleving.
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